Mary- A Biblical Walk with the Blessed Mother

在聖言中與聖母同行

Session 8  Mary Crowned with Glory    Revelation 12

第八課     瑪利亞戴上榮耀的冠冕      若望 默示錄 12章

The Woman and Her Child ( Revelation 12:1-5)

「女人」及她的孩子 (若望默示錄 12章1-5節)

1. Read verses 1-4 again and describe the “portent” or “signs” John sees in heaven.

重讀 1-4節及描述若望在天國所見的「預像」或「標記」。

2. Who is this woman? One key to understanding this is to consider the identity of the child to whom she gives birth.

這個「女人」是誰？了解這問題的一個關鍵，就是去思考藉她而生的那個孩子的身份。

a. What does verse 5 tell us about the woman’s child ? 

關於那個「女人」的孩子，第五節告訴了我們什麽？

b. Read Psalm 2:9, a Prophetic text about the LORD’s anointed King, the Messiah. What does this verse tell us about the future Messiah?
閱讀聖詠2:9, 關於上主為君王- 默西亞傅油的一篇預言式文字。關於未來的默亞，這章節告訴了我們什麼？
c. In light of this background, who do you think the child is?
從這個背景的引導，您認為那小孩是誰？
3. If this is true about the child, then who might the woman who gives birth to him be?

如果關於這個小孩是真確的，那麽生了那孩子的「女人」應該是誰？
瑪利亞
The Woman and the Dragon (Revelation 12:5-12)

「女人」及紅龍  (默示錄 12: 5-12)
4. Let us now consider how this woman is depict here as the new Eve. 

現在讓我們思考這「女人」在這裹如何被描述為新的厄娃。

a. Review Genesis 3:15. What does God say will happen between the woman described there and the serpent ( a symbol for the devil) ?

重溫創世紀 3:15. 上主說在這裏描述的「女人」與蛇(魔鬼的象徵) 之間將會有什麼事情發生？ 
b. Now read Revelation 12:5-9. What happens to the dragon when the woman’s male child is born?
現在閱讀默示錄 12:5-9. 當「女人」的男孩出生時，那條龍將會怎樣？
c. According to Revelation 12:5-9, who is the dragon?

依據默示錄 12:5-9 所述，那條龍是誰？
d. If the dragon in Revelation 12 is the serpent of Genesis 3:15 at the moment of his defeat, who would the “woman” be in light of this Genesis 3:15 background?
如果在默示錄 12 章那條龍就是創世紀 3:15 那時被打敗的蛇，那麽以創世紀 3:15為背景所啓示的，那「女人」到底是誰？

The Woman and Her Other Offspring ( Revelation 12:13-17)

那「女人」和她的子女  (默示錄 12: 13-17)

5. Read Revelation 12:17
閱讀默示錄 12:17

a. According to this verse, the woman has other offspring. How are these other offspring described?

依據這段經文，那「女人」有其他的子女。它怎樣描述她其他的子女？

b. In the vision in this verse, who are the “other offspring” on earth?

在這段經文的透視中，誰是在世上的「其他子女」？

c. Considering that the woman represents Mary, what does that suggest about Mary’s relationship with us? Read also CCC 501.

思考到那「女人」代表了瑪利亞，這對於她與我們的關係有什麽顯示？

The Crown of Twelve Stars

十二顆星的榮冠

6. According to Revelation 12:1, the woman is depicted as having a crown of twelve stars on her head. Read 2 Timothy 4:7-8, in which another heavenly crown is described.

依據默示錄 12:1, 那「女人」被描繪為頭戴十二顆星的榮冠。閱讀弟茂德後書 4:7-8, 當中亦描述了另一個天上的冠冕。
a. Because of what qualities does Paul say he and others will receive “the crown of righteousness” in haven?

由於怎麽樣的質素，保祿宗徒說他及其他人將接受天上「正義的冠冕」？
b. What would this tell us about Mary, who wears a crown in Revelation 12:1?

在默示錄 12:1描述瑪利亞頭戴冠冕，這告訴了我們什麽？
7. Read the following passages, noting how Mary is depicted in the Bible as a persevering, faithful disciple throughout her life---and thus someone worthy of “the crown of righteousness.”

閱讀以下章節，記下聖經如何描述瑪利亞是一個在一生中表現堅毅、忠信的門徒  -   因而成為匹配這「正義的冠冕」的人。

Luke 1:38:

路加福音 1:38:
Luke 1:39:

路加福音 1:39:
Luke 1:45:

路加福音 1:45:
Luke 2:19:

路加福音 2:19:
Luke 2:51:

路加福音 2:51
John 19:25-27

若望福音 19:25-27:
Acts 1:14

宗徒大事錄 1:14:
8. What aspects of Mary’s example of faith from the verses above inspire you the most in your own faith to pursue the crown of righteousness that await all Christians?

從以上的聖經章節中，瑪利亞的信德榜樣，在那幾方面最能啓發您自己尋求所有基督徒等待「正義的冠冕」的信念？

